
pRoToKół, Ivr tL l2ot6
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodatczego i Rolnictwa
w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 21 marca 2016 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1 . Małgorzata Meszka - Przewodnicząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia, Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekretarz Gminy,
5. Zdzisław Wysocki - Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki

Gruntami.

Proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzenia komisji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 10|16 z dnia 22 stycznia

2016 r"

4. Omówienie projektów uchwał.
5. Sprawy różne"
6. Zakonczenię obrad.

Lista obecności stanowi załqcznźk nr l do protokołu.
\ż Osoby nieobecne:

Jan Kalisz - usprawiedliwiony.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1015 posiedzenie otworzyła Agnieszka Firmanty

Przewodnicząca Komisji, która prrywitŃa przybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad i ptzyięcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy

5 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji
i decyduje o prawomocności obrad.
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Następnie odczytała porządek obrad i zarządzlła głosowanie w
sprawie porządku obrad.

Członkowie Komisji w obecności 5 radnych jednogłośnie przyjęli
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznlk nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr LO l L6 z dnia
8 grudnia 2O15 r.
Protokół Nr 1012016 z posiedzenja Komisji, które odbyło się 22

sĘcznia 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszotlo uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z IO l2016.

Ad. 4 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach:

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budzetu gminy.
Wójt poinformował, że nie ma jeszcze ostatecznych wartości
subwencji i dotacji. Nie wiadomo też czy do końca marca będą
znane. W ubiegłym roku były w połowie lutego . W rwiryI<tl z tym
zmiany w budzecie będą zrobione dopiero w kwietniu.
Może być problem z klasa 1 w szkołach. Na dzięn dzisiejszy
wiadomo, żę w klasie 1 w Nowym Dworze będą 2 osoby, w
Trzciannie 4 osoby. Jeśli rodzice nie zdecydrją się na zapisanie
sześciolatków do 1 klasy, to może będzie trzeba utworzyć jedną
klasę 1 dla całej gminy.

2) nie wyrazenia zgodJr na w}zodrębnienie funduszu sołeckieqo w 2017
roku;
Jako gmina mamy najwięcej miejscowości i najwięcej sołectw.
Mamy też nieduzą wielkość zaludnienia w porównaniu z innymi
gminami. Na fundusz sołecki w 2OI7 roku, gdyby zostaŁ
wyodrębniony, trzeba byłoby przeznaczyć 19I.523,24 zł. Wstępne
wyliczenie funduszu stanowi załqcznik nr 3 do niniejszego
protokołu. Fundusz sołecki musi zostać rozliczony. Z gmin w
naszym najbliŻszym otoczeniu to Gmina Kowiesy i prawdopodobnie
Gmina Lipce Reymontowskie wyodrębniały fundusz sołecki.
Najczęściej te pieniądze przęzrlaczane są na remonty dróg. Gmina
jest w trakcie remontów dróg. Droga Trzciarlna - Doleck nie jest
planowana do remontu, bo tam będzie wykonany remont na
przełomie lipca i sierpnia.
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3) prąvjęcia Proqramu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gmin]r Now_-y

Kawęczyn w 2016 roku;
Zdzisłauł Wysocki Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki
Gruntami poinformował, że w terminie do końca stycznia projekt
progra.mu został przekazany do zaopiniowania kołom łowieckim i
Powiatowemu Lekatzowi Weterynarii oraz stowarzyszeniom
województwa łódzkiego zajm:ującyrr. się opieką nad zwierzętarń
bezdomnymi.
Program udostępniony jest na stronie urzędu. Łódzkię Towarzystwo
Opieki nad Zwierzętami przysłŃo pozyĘwną opinię. Powiatowy
Lekarz Weterynarii miał uwagi do projektu progr€unu. Naniesiono
poprawki do programu zgodnie z wytycznymi Powiatowego lekarza
Weterynarii. Na dzien dzisiejszy mamy podpisaną umowę ze
schroniskiem w Skierniewicach, w którym znajdują się dwa psy.

4) zatwierdzenia tat:lf. za zbiorowe zaopatrzęnie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie ścieków na terenie Gmin}i Nowy Kawęcz,yn:
Mamy najniższą stawkę zawodę w powiecie skierniewickim. Stawka
za wodę nie wyst arcza na bieżące utrzymanie.
Stawki opłat za wodę w gminach Powiatu Skierniewickiego
wynoszą: Kowiesy - 2,7O zł brutto, Maków 2,3O zł, Skierniewice -

2,56 zł, Głuchów - 2,2I zł,Bolimów - 2,25 zł, Słupia- 5,56 zł.
Stawki za wode Kowiesy 2,7O zł, maków, 2,3O sk-ce 2,56 głuchów
2, 2I, Słupia 5,56 zł, Bolirr'ów 2,25.
ścieki 3,07
Stanowisko komisji w sprawie stawek opłat zawodę i ścieki:
1) woda 2,05 zł netto, tj. 2,2I zł brutto,
2| ścieki odprowadzanę bezpośrednio do kanalizacji 2,BO zł
netto, tj. 3,02 zł brutto,
3) ścieki dowożone beczką7,93 zł netto, tj. 8,56 zł brwtto. Koszt
wJrwozu 1 beczki ścieków wyniesie 59,95 zł.

5) wvrazenia zqody na zbycie nieruchomości:
Projekt uchwały dotyczy sprzedaĘ działki, która podlegała podziałowi.
Będzie ona sprzedawana bezprzetargowo na powiększenie
sąsiadujących ze sobą gospodarstw. Ogłoszenie o zasniatze sprzedaf
wywieszane jest na tablicach ogłoszeniowych oraz publikowane w
prasie.
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W zwiwku z :uu1marznięciarrti upraw w tym roku będą podejmowane
działania w celu spisania tych upraw, które będą podlegały
likwidacji. Informacje o tym zostaną przekazane sołtysom oraz
zanlieszczone na stronie internetowej urzędu. Największe
wryrnarznięcia odnotowano w uprawach rzepaku oraz upraw
ozimych np. pszenĘto, jęczrr'ien pszenica. Wymarzanie zależalo w
dużej mięrzę od wżrytych nasion. Nie ma informacji cry będą
odszkodowania.

Wójt poinformował, że wnioskowano o zatnianę gruntu na końcu
wsi Zglinna Mała i gruntu położonego przy sklepie. Z tego powodu
na razie nie podjęto decyzji o sprzedaĘ działki na końcu wsi.
Gminna Spółdzielnia uwłaszczyła się, jest właścicielem dzialki i
budynku, którym mieścił się sklep we wsi Zglinna Mała. Gminna
Spółdzielnia wystąpiła do Gminy z zapytaniem czy jest ona
zainteresowana zakupem terenu wraz z budynkiem. Pismo to
zostało odczytane w całości. Nie wynika jednak z niego jaka jest
cena zakupu.

Ad. 4 Sprawy tóżne.
Radny Długosz zapytŃ, co z tą drogą na łąki? Wytyczona jest już od

roku. Robi się coraz bardziej wąska.

Ad. 6 Zakortrczenie obrad.
O godz. 12so Przewodniczący Komisji wobec zrea7izowania porządku

obrad, zarrtknął po siedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

protokołotrl.ąła:
Sgluźa Pźjanka

4,1"rn*
Sektętanz Gmźng

Przeusodnźczgła:
P rz e u o dnźcz qc a Ko mź sj i

,', -J. \
Agnźeszka Ftrtnantg
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